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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 25 novembra 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 9 členovia klubu z celkového počtu 16 a 1 hosť. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 

1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Príprava bowlingového turnaja – Ľudovít Lebó  
3., Vianočný punč – Gabriel Katona 
4., Prednáška priateľa Milana Hrdlíka o jeho návšteve výstavy svetelnej techniky v Honkongu 
5.,Prezentácia Drahoslavy Juliany Hosszú  

           6., Diskusia  
7., Záver 

 
Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu, hosťa na pravidelnom  stretnutí klubu v hoteli 
Korzo. 
Ad 2.  
Ľudovít Lebó sa nezúčastnil na klubovom stretnutí kvôli pracovným povinnostiam. Na turnaj sa 
záväzne prihlásili priatelia Botka (2), Zemanik (2), Ivan (1), Udvaros (2) 
Ad 3. 
Gabriel Katona oboznámil členov s možnosťami prenájmu stánku na Vianočný punč s tým, že podľa 
vyjadrenia pani Klimsovej  sú na výber dva termíny a to 7-8 alebo 14-15.12.2013, elektrickú energiu na 
svietenie máme grátis a na kúrenie prípadne na varenie bude potrebné zaplatiť. Členovia klubu 
odhlasovali termín 14-15.12.2013. 
Ad. 4. 
Milan Hrdlík predniesol svoje nové zážitky z návštevy výstavy svetelnej techniky z Honkongu, vrátane 
fotografií, ako i v krátkosti predstavil najnovšie trendy a nové produkty svojej spoločnosti. 
Ad.5. 
Pani Juliana Drahoslava Hosszú uviedla prezentáciu o sebe a o svojej profesii. Prejavila záujem stať 
sa členkou nášho klubu. 
 
Ad.6. 
Tomáš Lang navrhol, aby sme guvernérke darovali pri príležitosti jej návštevy nášho klubu kópiu rytiny 
mesta nové zámky vytlačenú na plátne, ktorú priniesol ukázať s tým, že obstarávacia cena bola 15,-€. 
Prezident uviedol, že o tom sa budeme rozhodovať až v čase keď sa návšteva stane aktuálnou, 
nakoľko v poslednom liste guvernérky ( v rozpise návštev) náš klub ešte nebol uvedený. 
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Ad. 7 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a  hosťovi za účasť a o 20-tej hod. ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 30.11.2013 BOWLINGOVÝ TURNAJ, ktorý nahrádza 
pravidelné stretnutie klubu 2.12.2013. 
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


